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SPRAWOZDANIE  

Ze spotkania z p. Dyrektor Dorotą Smolińską 

  

przygotowane przez: 

Magdalenę Mierzejewską 

Poniedziałek, 28.09.2023 godz 14.25 

  

Obecni: 
- p. Dyrektor Dorota Smolińska 

- Przewodniczący RR Rafał Krzyżanowski 

- Z-ca Przewodniczącego ds. małej szkoły Julia Tomczuk 

- Z-ca Przewodniczącego Aleksandra Kępka 

- Z-ca Przewodniczącego Artur Leszczyński 

- Z-ca Skrabnika Jakub Jarzyński 

- Sekretarz RR Magdalena Mierzejewska 

 

 

W trakcie spotkania Przewodniczący RR przekazał pani Dyrektor sprawozdanie wraz z protokołem Komisji 

Skrutacyjnej i przedstawił nowy zarząd RR. 

 

Zostały omówione następujące tematy: 

1. Zakupy na rzecz Szkoły 

-   konieczność sfinansowania z funduszy RR zakupu monitora multimedialnego 65-70” do Sali 

107.  

Pani dyrektor wyjaśniła, że Szkoła bierze udział w programie „Nowa Szkoła”, który zakłada 

wyposażenie szkół w sprzęty komputerowe, natomiast okres oczekiwania na sprzęt z tego 

programu jest niezwykle długi (czekamy 2 lata i nie wiadomo czy i kiedy Szkoła otrzyma taki 

monitor). Szacowany koszt monitora wynosi 7-10tys zł 

- zakup „przemysłowej” niszczarki do dokumentów na potrzeby pokoju nauczycielskiego 

(konieczność niszczenia zgód, oświadczeń itp.) 

Powyższe zakupy zostaną omówione i poddane pod głosowanie na najbliższym zebraniu RR 

3.10.2023 

2. Siedziska na korytarze 

RR przedstawiła propozycję siedzisk. Pani Dyrektor zobowiązała się kontaktować w sprawie 

zakupu z z-cą przewodniczącego RR Aleksandrą Kępką 

3. Mikołajki 

Propozycja dyrekcji, by w tym roku rozdzielić organizację Mikołajek na dużą i małą szkołę. 

W dużej szkole, jak co roku odbyłaby się wizyta Mikołaja z cukierkami, natomiast dla małej szkoły 

RR sfinansowałaby całodzienny pobyt Mikołaja, który spotykałby się z dziećmi, rozdawał 

(wcześniej przygotowane przez klasy) prezenty 

Organizacja Mikołajek zostanie omówiona na najbliższym zebraniu RR 

4. Zabawa Andrzejkowa 

Przewodniczący RR zaproponował powrót do tradycji organizowania zabawy andrzejkowej dla 

starszych klas. Zabawa mogłaby być zorganizowana przez samorząd szkolny w godz 16-19 w 

czwartek (16-18 młodsi, 17-19 starsi).  

Młodsze klasy będą miały zabawy andrzejkowe organizowane w ramach lekcji przez nauczycieli 

(wróżby itp.) 

5. Bal karnawałowy 

RR zaproponowała podział wiekowy na balu karnawałowym 0-3, 4-5, 6-8. 

Pani dyrektor ma przekazać info na radzie pedagogicznej. 
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Wstępny koszt Balu karnawałowego (z wcześniejszym podziałem na 2 grupy wiekowe wynosi 

6000zł. Prośba od p. dyrektor o poszukanie alternatywnego wodzireja (tu p.Folwarczny) 

6. Piknik Rodzinny 

Termin Pikniku ma być między 15.05, najlepiej 01.06 w sobotę, żeby cała społeczność szkolna 

mogła w nim uczestniczyć. 

7. Remont łazienek 

P.Dyrektor wpisała w budżet wymianę pionów wod-kan, jest to inwestycja niezbędna przed 

remontami łazienek. Szacowany koszt inwestycji wynosi ok 300tys zł. Czekamy na decyzję Gminy. 

8. Zakupy inwestycyjne Szkoły 

P.Dyrektor poinformowała o wpisaniu w budżet zakup i instalację windy dla osób 

niepełnosprawnych. Chodzi o dostosowanie naszej szkoły tak, by osoby poruszające się na 

wózkach inwalidzkich miały możliwość swobodnego przemieszczania się na terenie szkoły. 

Aktualnie nie ma możliwości dojechania do Sali gimnastycznej. 

9. Stojaki rowerowe 

Na terenie szkoły nie ma miejsca na zainstalowanie nowych stojaków/wiat rowerowych. 

Pani Dyrektor dała zielone światło na wnioskowanie prze RR do Gminy o projekt i wykonanie wiat 

na terenie pomiędzy zatoczką autobusową i ogrodzeniem szkolnym. 

Pojawił się pomysł zaprojektowania i budowy nowej zatoczki autobusowej, by obecna  zatoczka 

pełniła       funkcję „kiss&ride” 

10. Naprawa furtki wejściowej na teren szkoły 

P. Dyrektor zleciła naprawę konserwatorowi. 

11. Balon – kwestie formalne dotyczące zakupu przez GOSIR balonu od ATP zatrzymały się na 

poziomie Powiatu. Aktualnie ATP stara się o wydanie pozwolenia na budowę, by można było 

postawić balon, a następnie by mógł przejść  ekspertyzę konieczną do wyceny. Po pozytywnej 

ekspertyzie Gmina najprawdopodobniej zakupi balon. 

Balon ma być rozstawiony w październiku. 

12. Świetlica. 

Pani Dyrektor ma zmonitorować sytuację zajęć na świetlicy (kwestia NUDY). 

13. Wychodzenie dzieci w czasie przerw na boisko 

Ze względu na ogromne braki kadrowe oraz brak zapewnienia należytej opieki w czasie przerw 

dzieci nie będą mogły korzystać z boiska. Być może, że po wybudowaniu nowej hali sportowej i 

zmianie zagospodarowania przestrzeni boisk uda się wygospodarować zamknięty teren, z którego 

dzieci mogłyby korzystać podczas przerw. 

14. Giełda mundurków 

Pani Dyrektor zleci organizację giełdy szkolnemu kołu wolontariatu. 

Giełda miałaby się odbyć w ciągu godzin lekcyjnych dla starszych uczniów i po południu w dniu 

zebrania z rodzicami dla młodszych. Planowany termin 9.10.2023 

Informacja o giełdzie mundurków ma zostać przekazana przez dziennik elektroniczny. 

15. System ocen z zachowania 

Pani dyrektor jest otwarta na uwagi RR. 

 

 

 

 

Spotkanie zakończyło się ok godz 16.30. 


